

EMAAR

29 August 2022

29 أغسطس 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through Efsah System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

Subject: Clarification from the Company
in respect of a press release

الموضوع: توضيح من الشركة بخصوص خبر صحفي

Dear Mr. Hamed,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the press release referred to us which mentioned that “Emaar Misr acquired 25% of Eagle Hills Misr”, the Company would like to clarify that Emaar Misr For Development S.A.E. has entered into 25% joint venture with Eagle Hills Misr for Projects Management and Investment for the development of a residential, touristic and commercial project in North Coast. Emaar Misr obtained the approval of its Board of Directors on 26th May 2022 and the approval of its Ordinary General Assembly on 21st June 2022. All disclosures were duly made by Emaar Misr in accordance with the applicable regulatory requirements in Egypt and such information is available on the Egyptian Exchange website ([The Egyptian Exchange - Search EGX News](#)) for public access.

بالإشارة للخبر الصحفي الذي يشير بأن "إعمار مصر تستحوذ على 25% من إيجل هيلز مصر" تود الشركة أن توضح بأن شركة إعمار مصر للتنمية (ش.م.م.) دخلت في شراكة بنسبة 25% في مشروع سكني وسياحي وتجاري في الساحل الشمالي مع شركة إيجل هيلز مصر لإدارة المشروعات والاستثمار، وذلك بعد موافقة مجلس إدارة إعمار مصر بتاريخ 26 مايو 2022 وموافقة جمعيته العمومية العادية بتاريخ 21 يونيو 2022. وقد تم الإفصاح من قبل شركة إعمار مصر وفقاً للضوابط النظامية المتبعة في جمهورية مصر العربية وللمن يرغب في الإطلاع على المزيد من المعلومات اللجوء إلى موقع البورصة المصرية ([The Egyptian Exchange](#)) ([Search EGX News](#) -) والتي تعتبر المنصة الرسمية المختصة في هذا الشأن.

EMAAR

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،



أحمد ثاني المطروشي / Ahmad Thani Al Matrooshi



CC: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع